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У середу 17 квітня у 2013 року у Львівській обласній Раді пройшла зустріч-семінар
представників Шеврон(компанія яка планує видобувати у нас сланцевий газ) та депутатів
обласної ради, громадськості і журналістів. Представники Шеврону провели непогану
презентацію, щодо того, як проходить видобування газу зі сланцевих порід. Розповіли
про технології, які використовуються під час видобутку, а також про рівень безпечності
видобування. Окремою темою було використання води та хімічних речовин у процесі
видобування. Про що розповідала французький спеціаліст. В загальному усім присутнім
стало більш-менш зрозумілим, що це таке і як воно робиться. І перейшли до
питань-відповідей.        

  

 Першим виступив депутат Львівської обласної Ради, заступник екологічної комісії Осип
Магур. Він розповів про те, що за інформацією, яку надав Азаров під час одного зі своїх
виступів, прогнозований запас сланцевого газу в Україні становить 7 трильйонів кубічних
метрів,і якщо взяти що середня ринкова ціна на газ становить 550 доларів, то коли ми
розділимо прогнозовані об’єми газу на кількість населення в Україні та помножимо на
вартість 1 тис.кубометрів то отримаємо цифру, яка вражає – на кожного Українця
припадає майже 84тис. доларів, або на середню сім’ю – півмільйона доларів. Тому,
нехтувати цим питанням ми не маємо права, оскільки це є наш спільний ресурс (стаття 13
Конституції України). Окрім цього, нам по нинішній день не представили на ознайомлення
проекту угоди за яку депутати обласної ради мають голосувати, а це свідчить про
непрозорість і можливу корумпованість дій навколо «сланцевої угоди». 
Осип Магур наголосив, що після особистого розслідування та вивчення питань, щодо
«сланцевих угод» до рук потрапив зразок угоди яку розглядали на сході України і аналіз
основних пунктів угоди показав, що це є кабальна угода типу Харківських угод. Так як
там термін дії угоди становить 50 років, частка продукції від розподілу становить лише
31% від чистого прибутку, яку отримає держава, а не територіальна громада, яка
страждатиме від екологічних наслідків. Окрім цього, з фірми видобувника не
братиметься велика частина мит та податків, нігде не опубліковано план щодо
управління захистом довкілля з метою мінімізувати шкідливий вплив.…

Осип Магур запропонував 5 кроків, які сприятимуть співпраці:
1. На даному етапі необхідно заморозити питання сланцевих газів 
2. Створити спільну комісію з виконавців, представників громади, органів
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самоврядування, експертів 
3. Провести ґрунтовний аналіз всіх ЗА і ПРОТИ, вивчивши досвід та ризики Америки,
Польші та інших країн
4. Зробити порівняльний аналіз з відновлювальними джерелами енергії 
5. Публічно підготовити текст угоди взявши за зразок наприклад Польський варіант
угоди, обговорити його з громадами та врахувати їхні побажання та пропозиції

В кінці виступу Осип Магур резюмував: «Добування сланцевого газу нам необхідно є
цікавим і потрібним, але не за такої влади і таких законів».

Відео по цьому заході, можна переглянути тут: (1 є - ще завантажується...)

{youtube}Os7axMFI1Q0{/youtube}

  

{youtube}YlS2IsY_bTU{/youtube}
{youtube}1Q2wWYjRAbM{/youtube}
{youtube}2GmES2qvuc0{/youtube}
{youtube}TspqhXzs1Kc{/youtube}
{youtube}vdb_zKAk3OM{/youtube}
{youtube}R3lolbNBNME{/youtube}
{youtube}-OjfQT0evFo{/youtube}
{youtube}Os7axMFI1Q0{/youtube}
{youtube}NkpUFF2FtAA{/youtube}
{youtube}wKPqa2T3-DY{/youtube}
{youtube}lflg8yzyJRs{/youtube}
{youtube}Yxah2vbNtJc{/youtube}
{youtube}Uf4PjqAFVUE{/youtube}
{youtube}qZJUl_ldL7A{/youtube}
{youtube}UTlny-kjw2k{/youtube}
{youtube}ncctDh7947I{/youtube}
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